
    Ribe den 18 jan 2024 

Generalforsamling i Ribejag orening 
1. valg af Dirigent og protokolfører. 

Morten Fabrin 
Henry Bruun 
 

2. Formandens Beretning :  se bilag 
Årets rågeregulering v/Niels Henriksen hvor han redegjorde om årets resultat. Se bilag 
Årets engkort salg v/ Henry Bruun hvor han redegjorde om årets resultat. Se bilag 
Spørgsmål: Der var et stort ønske om at foreningen opgraderede Udvalgs listen og det bliver der 
taget hånd om. 
Formandens beretning blev godkendt. 
 

3. Kasserens beretning :  
Finn Kristensen gennem gik årets resultat og årets overskud var på kr. 95.699 og regnskabet  
balancerer med kr. 957.252. 
Beretningen blev godkendt. 
 

4. Indkomne forslag:  ingen indkomne. 
5. Valg af Bestyrelses medlemmer. 

Ib Nielsen  genvalgt 2024-2026 
Bo Andersen  genvalgt 2024-2026 
Johnny Iversen  genvalgt 2024-2026 
 
Kim Dockweiler havde valgt at trække sig fra bestyrelsen. 
 
Ny mand i bestyrelsen blev Andre Kristensen 2024-2025. 
 

6. Valg af 2 stk. Suppleanter: 
Therkel Hansen  genvalgt 2024-2025 
Leif Brink  valgt (ny) 2024-2025 
 

7. Valg af 2. revisorer (bilags kontrollanter) 
Thomas Therkelsen  genvalgt 2024-2025 
Aage Hansen  genvalgt 2024-2025 
Revisor suppleanter: 
J.P Skønager  genvalgt 2024-2025 
Allan Pedersen  genvalgt 2024-2025 
 

8. Eventuelt : 
 
Finn Vind re ede en stor tak på vegne af Vi enbergs NAK og ÆD hold l Niels og Ib samt holdet bag 
rågereguleringen i Plantagen. 
 



Finn Vind og Claus Smedegaard supplerede hinanden omkring KONGEAA PROJEKTET. 
Kongeå Projektet består i at få den lbage l dens oprindelig løb og hvad det så indebærer. 
Esbjerg Jægerråd og Danmarks jægerforbund er involveret i opgaven med henhold l jagten og 
reguleringen i området. 
Der er møde i Esbjerg Jægerråd den 30. januar 2024 i Jægergården, som også har projektet på 
dagsordenen. Diverse poli ker er inviteret samt folk fra hoved bestyrelsen fra DJ . 
 
Claus Smedegaard bere ede endvidere omkring hvor vig gt det er at indbere e vinger. 
Vinge indsamlingen er desværre gået støt ned de sidste par år oplyser han. 
VINGE INDSAMLING 
 20-21  19.201 stk. 
21-22  15.154 stk. indbere et af 413 jægere 
22-23  14.793 stk. indbere et af 366 jægere. 
Det kan og skal vi gøre bedre for at bevare jagten omkring os. Han bere ede omkring hans gøren og 
laden inden for diverse organisa oner. 
Ribe jag orening tager opgaven med i salg af engkort 2024. 
 
Jørn Pedersen e erlyste opgaven omkring ungdoms arbejdet i foreningen, bestyrelsen arbejder på 
sagen. 
Jørn Pedersen spurgte hvem inds ller maskinerne. Ib svarede ham at denne opgave skulle 
vagtholdene varetage.  
 
Ib Nielsen fortalte at bestyrelsen havde ha  en dialog med Esbjerg kommune omkring lskud l 
vildtkameraer og ammuni on l saloon l regulering af råge unger. Kommunen har bevilget kr. 
15.000 l projektet. 
Der er blevet 6 stk. vildtkameraer indkøbt og kan lånes vederlags fri af RJ, dog kun i 2 måneder af 
gangen. På sigt bliver der Flemming Møller der varetager udlån af vildt kameraerne. 
 
Der er indkøbt 5.000 lr22 patroner som skal bruges l reguleringen af råge unger. 
Regulerings jægerne må kun bruge disse i skoven.  
 
Der blev spurgt ind l om hver best. medl. Skulle have et ansvars område, det ville den nye 
bestyrelse tage med sig når de havde kons tueret sig. 
 
Formanden takkede for god ro og orden og bød de nye velkomne i bestyrelsen 
 
KAFFE 
      Henry Bruun 
  
 
 



Generalforsamling 2024 

 

Formandens beretning om foreningens virke i 2023. 

 

Året startede som vanligt, med opstart på flugtskydningsbanerne den 1. lørdag i februar. Here er 
a oldt Ribe Sky ekreds femkant skydning d. 1. marts, her blev foreningen placeret som nr. 3 af 5.  

2. marts a oldte vi trofæ a en, her deltog 24 mand, det var en rig g hyggelig a en med en masse 
gode historier. 

5. marts startede sæsonen på riffelbanen 

4. april startede RAH turneringen op 

22. april blev der a oldt riffelprøve på banen i Ribe, her var lmeldt 130 aspiranter 

3. maj havde vi indskydning og lmelding l årets rågeregulering 

16. maj var der bukkekaffe på jægergården, her deltog 10 mand og der lå 2 flo e bukke på 
paraden, som der blev blæst over. 

14. juni a oldt hundefolkene afslutning på årets udendørs træning, det var pga. tørken svære 
be ngelser for hundene, alle gjorde deres bedste og der blev uddelt diplomer, pokaler og præmier 

15. juni a oldt vi fællesafslutning på holdskydnings sæsonen, de e var tradi onen tro med en 
masse dejlig mad, heriblandt nogle fantas ske store steaks, der pga. af tørken og det medfølgende 
a rændingsforbud, var lige ved at gå i vasken…men heldigvis pga. et par gode opfindsomme 
medlemmer lykkedes det at gennemføre ved at stege dem på 2 stk. stegeplader l el, i stedet for 
grillen, da denne ikke var en lovlig mulighed. 

28. juli deltog vi i en fællesstand på Ribe dyre skue, sammen med V. Vedsted og Farup 
jag oreninger, det var en stor succes, med rig g mange besøgende, der på trods af varmen var 
vilde med at smage på den medbragte vildtsuppe, ligeså var diplomerne for deltagelse i 
børnejagts  meget hur gt uddelt. 

10. august var der opstart af kortsalg l engjagten 

26.+27. august deltog vi i arrangement på Ribe kunstmuseum i samarbejde med flere 
omkringliggende foreninger samt ”bliv naturligvis”, det var en kæmpe succes med over 500 
besøgende hen over weekenden, de besøgende kunne både nyde jagthornsblæsning, 
apporterende hunde, smags prøver og mange andre ng. 

Som flere af jer nok ved, har vi ha  nogle udfordringer med kastemaskinerne på jagtbanen, 
maskinerne har nået en alder på 25 år, så det er jo naturlig nok at de slides. Vi har i bestyrelsen 
indhentet lbud på udski ning af maskinerne på jagtbanen, men med en pris på 260.000 kr. + 
moms vurderede vi, at det ikke var en mulighed for nuværende pga. udgi en som er forbundet 



med påbuddet om etablering af et støjdæmpende skydehus på spor ngbanen, så beslutningen 
blev at forsøge at få de gamle maskiner renoveret, de e projekt påtog Bo og André sig at stå i 
spidsen for, og det har de gjort med sikker hånd. Maskinerne i den store grav blev alle afmonteret 
da sæsonen slu ede sidst i september og de blev i weekenden 13.-14. januar genmonteret, de har 
i mellem den fået poleret glideskinner, nye lejer, pakninger, blevet sandblæst, metalliseret og 
malet m.m., så nu håber vi de kan holde en rum d igen, l vi kender den økonomiske konsekvens 
af byggeriet på spor ngbanen.  

Huset på spor ngbanen er vi nu så langt med, at der er lavet et udkast l projekt tegninger, samt 
indhentet lbud på udførelse, som det ser ud pt. Skal vi bruge omkring 350.000 kr. l de e. 
Arbejdet med at søge lskudsmidler l projektet er igangsat og vi har ind l videre, fået bevilliget 
et lskud fra den fri dskulturelle pulje i Esbjerg Kommune på 150.000 kr. l projektet, huset skal 
stå færdig inden sæson opstart 2025. 

 

Vingeindsamling for Aarhus universitet, foregår nu også hos os på Skydebanevej 4, dligere har 
fryseren været placeret hos Ribe Jagt og Fiskeri. Men er nu fly et ud l os. Der indleveres vinger i 
stor s l det er super, fortsæt endelig med det, da det gavner os alle og udbred gerne budskabet l 
flere jægere, det er enormt vig gt at der fastsæ es jag der ud fra de korrekte data. 

 

/Mogens 

 





REGNSKAB ENGKORT  2023 

 
 MOBIL PAY    Kr. 65.850 

KONTANT    kr. 15.400 

  I alt  kr. 81.250 

OVERSKUD 2023 (76.750)  kr.   4.500 

 

Oversigt    
 

Medlem u/gæst 13 stk. 1.000 kr. 13.000 

Medlem m/gæst 11 stk. 1.500 kr. 16.500 

Ikke medlem  12 stk. 1.150 kr. 13.800 

Ikke medlem m/gæst 23 stk. 1.650 kr. 37.950 

TOTAL  59 stk.   81.250 

 

 

Kontant beholdning                                                                                    15.400 

0verdraget l J.Langebæk uge 31            6.000             kr. 

Overdraget l J.Langebæk uge 34           5.000             kr. 

Overdraget l J.Langebæk uge 50           3.200             kr. 

Betalt regning l Vin for dig                     1.200             kr. 

I alt                                                              12.200             kr.                  – 15.400 

Kontant beholdning den 12 dec. 2023                                                              0                                                                

    

Der indbere et 58 Bramgæs pr. 31. december 

                         

Henry Bruun 
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